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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat een verkrachter met tbs weer de straat op mag 
(ingezonden 9 december 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Verkrachter met tbs mag weer de straat op»1? Klopt wat 
hierin wordt vermeld? 

Vraag 2
Bent u bereid om u bij het beantwoorden van deze vragen niet achter de 
rechter te verschuilen, maar uw eigen mening weer te geven? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat deze gevaarlijke serieverkrachter van bejaarde 
vrouwen nooit losgelaten had mogen worden, alleen maar omdat een 
bepaalde psychiater en psycholoog van mening zijn dat er een matig 
recidivegevaar is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat alleen vanwege het feit dat een crimineel ouder wordt, 
dit nooit een (van de) reden(en) mag zijn hem daarom maar vrij te laten? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat oudere slachtoffers niet minder waard zijn dan jongere 
slachtoffers? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid maatregelen te treffen om te voorkomen dat deze seriever-
krachter van bejaarden weer nieuwe slachtoffers maakt? Zo nee, waarom 
niet? 

1 http://www.tubantia.nl/regio/almelo/verkrachter-met-tbs-mag-weer-de-straat-op-1.4127831
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Vraag 7
Bent u bereid de verlofregeling van ter beschikking gestelden te wijzigen? Zo 
nee, hoeveel slachtoffers moeten er nog vallen voor u wel tot dit inzicht 
komt?
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